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Bemutatkozás 
 

Vitovszki Marcell 

Elnökjelölt 

 

1995. december 14-én születtem Gyöngyösön. 

Általános iskolai tanulmányaimat egy alacsony létszámú 

iskolában, a szülőfalum béli Szűcsiben végeztem. Ezt 

követően felvételt nyertem az egri Neumann János 

Középiskola és Kollégiumba, ahol emelt szinten tanultam 

informatikát, matematikát és fizikát. Sok országos 

versenyen értem el helyezést csapatban és egyéni 

kategóriában egyaránt. A középiskola befejezése után 

2015-ben az Eötvös Loránd Tudományegyetem (ELTE) 

Informatikai Karán, programtervező informatikus 

hallgatóként folytattam pályafutásom. Ugyanekkor 

költöztem be a Kőrösi Csoma Sándor Kollégiumba (KCSSK), 

ahol szeptemberben 9. évem kezdtem kollégistaként. 

2016 januárjától vagyok tagja a kollégium hálózatfejlesztő 

csapatának, mint Hálózati Adminisztrátor, ezen belül a 

lakókat érintő hálózati szolgáltatás meghibásodásainak 

elhárításával foglalkozom. 2016 szeptembere óta 

informatikai referensként erősítem a KCSSK Kollégiumi 

Diákbizottságának csapatát. 2017-ben februártól 

szeptemberig a T-Systems Magyarországnál dolgoztam, augusztustól pedig az ELTE EHÖK Informatikai 

referensi tisztségét töltöttem be, amely tisztségre 2018-ban újra megválasztottak. 2017 októberétől a 

KCSSK Diákbizottságának Alelnöke és Gazdasági ügyekért felelős referense, később ügyvivő elnöke lettem. 

2018 júniusában csatlakoztam a KolHÖK elnökségéhez, mint Stratégiai Tanácsadásért felelős elnöki 

megbízott. 2018 októberében megválasztottak a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat elnökévé, ezzel 

egyidejűleg lemondtam az egyetemen betöltött többi tisztségemről. 2019 áprilisában megválasztottak a 

Nemzeti Ifjúsági Tanács Budapesti delegáltjának, amely hozzájárult, hogy még szélesebb körben legyen 

lehetőségem foglalkozni nem csupán a kollégisták, hanem a Budapesten élő kortársaim képviseletével is. 



 

4 
 

 

 

Kasnyik Adrienn 

Alelnökjelölt 

 

1996. augusztus 22-én születtem a Békés megyei 

Orosházán. Középiskolai tanulmányaimat az orosházi 

Táncsics Mihály Gimnáziumban végeztem, matematika 

fizika szakon, ahol megtapasztaltam a kollégista életet így 

már 8. éve mondhatom magam kolisnak. BSc diplomámat 

Matematika szakon az elmúlt évben szereztem meg, 

jelenleg az ELTE és a Corvinus Egyetem közös, Biztosítási és 

pénzügyi matematika mesterképzésén gyarapítom 

tudásomat. Mind általános, mind középiskolában 

foglalkoztam közösségi, szervezési feladatokkal, így nem 

meglepő, hogy az egyetemen megkezdett tanulmányaim 

során a Hallgatói Önkormányzatba is apránként 

bekapcsolódtam. 2015-ben, még NFK-s gólyaként a helyi 

rendezvényszervező munkacsoport tagja voltam, majd 

2016-ban kulturális és utánpótlásképzésért felelős 

referensként tevékenykedtem a helyi DB-ben, valamint a 

rendezvényszervező munkacsoport vezetőjeként a 

szervezési feladatokban is jobban elmélyültem. Abban az 

évben matematikus mentori énem is sokat hozzátett 

közösségkovácsoló tulajdonságomhoz. Az 

Utánpótlásképzésben csapatvezetőként vettem részt, valamint a szervezési, tervezési feladatokért felelős 

munkacsoport tagjaként. Almási Annamária tanácsára, valamint Áldorfai Gergő felkérésére a KolHÖK 

elnökségének Továbbképzésekért és utánpótlásképzésért felelős referense, az Utánpótlásképzési 

Bizottság elnöke lettem. Az 1 évi közös munka után Áldorfai Gergő feltétlen bizalmat szavazott nekem és 

megkért, hogy addigi feladataim mellett az alelnöki teendőket is lássam el, és együtt induljunk a KolHÖK 

elnöki és alelnöki tisztségéért. Elnöki megbízatásának megszűnése miatt a KolHÖK elnöki feladatait 2018 

őszén átvettem, majd a rendkívüli választásokon megválasztott új elnök, Vitovszki Marcell mellett láttam 

el érdekképviseleti feladataimat ebben a tanévben, mint a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat Alelnöke, 

illetve Továbbképzésekért és utánpótlásképzésért felelős referense. 
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Programunk 
 

Képzési rendszer továbbfejlesztése 
 

Az idei évben több határozott lépést tettünk, hogy az eddigi képzési rendszerünk már ismert 

hiányosságait kijavítsuk. Ennek egyik fő mérföldköve az intézménnyel közösen tartott előadások 

kidolgozása és bemutatása volt. A „VezképzELŐ”, azaz szakmai és csapatépítő napunk keretein belül 

megtartott tréningünk a visszajelzések szerint nagyon hasznos kezdeményezésnek bizonyult, aminek 

köszönhetően egy többlépcsős képzési folyamatnak tudtunk alapot biztosítani, és erre építkezve ezt 

tovább folytatni a Vezetőképzőnkön. Nagyon fontosnak tartjuk, hogy az intézményi ismereti tudás mellett 

a belső rendszerünk működésével, felépítésével és folyamataival is tisztában legyenek a tagok, ennek 

érdekében pedig további szakmai eset -tanulmányozásokat, workshopokat és bevezető tréningeket 

tervezünk. 

 Egy hasonló alkalmat szervezünk a választások lezajlása után, de még bőven a vezetőségi hétvége előtt, 

hogy az érdekképviselők igazi KolHÖK-ösnek érezzék magukat, mi is megismerjük a kollégiumi DB-seket és 

ők is megismerkedhessenek referensi feladataikkal, találkozzanak a többi referenssel, illetve 

feladatköröket ellátó tagokkal, valamint az adott referenseket összefogó KolHÖK referenssel, továbbá 

lehetőségük legyen kidolgozni az éves tervezetüket, menetrendjüket, valamint ellássák egymást szakmai 

tanácsokkal. 

Az őszi és tavaszi vezetőségi hétvége célja, hogy a szekciók mellett egyéb készségek is fejlődjenek, mint 

például meggyőzőképesség, kommunikáció, prezentációs technikák, előadáskészség, időbeosztás, 

hatékony munkavégzés, valamint nagy hangsúlyt fektetnénk a szociális referenssel arra, hogy kellő 

ismeretet és gyakorlatot szerezhessenek az érvényesítők a kollégiumi felvételi eljárást megelőzve.  

Az alapszabály újraírásával és szervezetünk átformálásával az újonnan létrejövő, átalakult bizottságok 

tagjai a megfelelő működés jegyében több felkészítő tréningen vesznek majd részt, megalapozva ezzel az 

egész éves közös munkát. Emellett minden Diákbizottság, Bizottság számára további kérések és 

megkeresések esetén alapozó, középhaladó és haladó, egyéni igényeket kielégítő továbbképzéseket 

szervezünk.  

 

Tudatosabb és átláthatóbb gazdálkodás 
 

Az ELTE Hallgatói Önkormányzat Küldöttgyűlése által elfogadott költségvetési keretnek, 

beszerzési eljárásoknak és elszámolásoknak megfelelő mértékben eleget téve tudatosan és 

megalapozottan tervezzük, indítjuk és vezetjük majd a gazdasági kiadásainkat,költéseinket, hogy a 

múltban fellépett hibák csapdájába mi ne essünk. A 2019-es naptári évre az éves költségvetési 

tervezetünket ezen irányelvekre összpontosítva terjesztettük elő, ezt alapul véve igazítjuk a 2020. évi 

költségeinket is.  A folyamatos ellenőrzés mellett az EHÖK Gazdasági referensével való együttműködés 

fogja a hatékony és átlátható gazdasági megalapozottságot megadni az évre.  
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Alapszolgáltatásokon túli fejlesztések 
 

A 2018/2019-es évben egyik fő feladatunk volt a Fejlesztési és Kompenzációs Keret körüli 

kérdések tisztázása és javaslattételi folyamatának kidolgozása.  Célunk volt, hogy egy átlátható, 

visszakövethető rendszere legyen ezen keret felhasználásának, így a Diákbizottsági elnökökkel 

kidolgozásra és elfogadásra került egy Határozat ebben a szemeszterben. A keret egy részére minden 

kollégium egy meghatározott időszakban pályázatot ad le a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat 

Küldöttgyűlése felé, aminek támogatási mértéke a Küldöttgyűlés által kerül elfogadásra. Az ígéretekhez 

híven a fejlesztések pályázatának leadására és ellenőrzésére az elnökség Fejlesztésekért felelős referense 

felel, ezzel segítve az elnökök munkáját. A másik oldalról pedig az intézményi kapcsolattartás az 

előterjesztés hatékonyságának és átláthatóságának sarkalatos pontja a jövőben is. Közös célunk, hogy 

minden kollégiumban megfelelő, az ott élő hallgatók kéréseinek eleget tevő fejlesztések történjenek. 

Ehhez az anyagi vonzat rendelkezésünkre áll, fontos, hogy ezek pontos megindítása, lebonyolítása és 

elszámolása időben és megfelelő mértékben történjen meg.  

Úgy gondoljuk, hogy minden kollégistát megillet egy olyan kollégiumi háttér, ahol nemcsak szeret 

életvitelszerűen élni, hanem amelyet otthonának is tekinthet, mondhat és érezhet. Ehhez a mi oldalunkról 

a megfelelő környezet kiépítése a legfontosabb, erre törekszünk majd az év során is, úgy ahogy ezt már 

idén megalapoztuk.  

 

Kollégiumi házirendek modernizálása 
 

 Előző évben a belső szabályzataink, az Alapszabály és a Felvételi Szabályzat felülvizsgálata és 

átdolgozása volt a legfőbb feladatunk, ebben a ciklusban már a kollégiumokat érintő szabályzatokon lesz a 

sor. A szabályzatok során az egységes házirend, valamint a kollégiumi házirendek a KolHÖK Küldöttgyűlése 

által kerülnek kidolgozásra figyelembe véve az egyetemi szabályozásokat, valamint a kollégiumi speciális 

rendelkezéseket és a szakkollégiumi igényeket. Törekszünk az összhangra, a frissítésre, valamint az 

átláthatóság fenntartására.  

 

Szakkollégiumokkal való szorosabb együttműködés  
 

 Bár felépítésileg eltérő formában működünk, de a szakkollégiumok ugyanolyan fontos részét 

képviselik a KolHÖk-nek, mint a szociális kollégiumok és képviselőik. Úgy gondoljuk, hogy az eltérő 

működés is egyfajta segítséget adhat abban, hogy minden oldalt figyelembe véve közösen alkossunk egy 

megfontolt álláspontot, közösen kamatoztassuk ismereteiket és bővítsük azokat egymás szabályozási és 

szokásai alapján.   
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Sajnos amióta érdekképviselettel foglalkozunk évről évre távolabbnak érezzük a szociális kollégiumoktól a 

szakkollégiumokat. Legyen ez egy új kezdet a szakkollégiumok és szociális kollégiumok munkájára nézve. 

Azon leszünk, hogy ezt elindítsuk, fenntartsuk és a jövőre nézve is jó viszonyt ápoljunk. A hatékony 

együttműködés érdekében a jövőben szeretnénk az elnökségen belül egy első számú kapcsolattartó 

személyt kinevezni, aki segítené a szakkollégiumokat az őket érintő kérdésekben. A Választmányi és 

Küldöttgyűlési ülések többször szociális kollégiumi kérdéseket taglalnak, szeretnénk azonban a 

szakkollégiumokat érintő témakörökbe is jobban bekapcsolódni.  Amennyiben a kapcsolattartóval való 

folyamatos kommunikáció és segítségnyújtás mellett személyes egyeztetésekre lenne igény, úgy külön 

szakkollégiumi megbeszéléseket hívunk majd össze, ezzel is a mindkét oldalról való, valamint a közös 

munkát is segítve.  Ennek köszönhetően bízunk abban, hogy az érdekképviseleti részek közelebb kerülnek 

egymáshoz és a szakmai hétvégéken folytatott munkába is becsatlakoznak majd.  

 

Nemzetközi hallgatók képviselete 
 

Az évek során bővülő nemzetközi hallgatók számával a Kerekes Kollégium kapacitása mellett egy 

új kollégium bérlését,( Reitter Ferenc utcai Kollégium) is igénybe vette az ELTE Kollégiumi Központ, hogy a 

nemzetközi hallgatókat elszállásolja. Utóbbi esetén fennálló jelenlegi problémák az elnökség külügyi 

referensének és nekünk lesz elsődleges célunk megoldani minél hamarabb. A kollégium vezetőjével 

egyeztetve megfontolandó lesz egy kisebb külügyi csoport kialakítása, akik a Reitter mellett a Kerekesen 

elszállásolt nemzetközi hallgatók érdekeit védik, mindennapjait segítik majd a KolHÖK Külügyi 

referensének, a nemzetközi hallgatók koordinátorának és az említett kollégiumok vezetőinek vezetésével 

és összefogásával karöltve. Ehhez elengedhetetlen továbbá a jó kapcsolat kiépítése és fenntartása az ESN 

ELTE-vel, valamint a hallgatók körében egy olyan szemlélet kialakítása, amellyel munkájuk során kellő 

energiát fektetnek a külföldi hallgatók speciális érdekeinek és igényeinek megismerésére és képviselésére. 

 

Felvételi rendszer újragondolása 
 

Az átláthatóbb szabályozásokra hivatkozva, valamint jelentkezői és érvényesítői oldalról való 

könnyítések, új státuszok és rugalmas döntési helyzetekre hivatkozva a Felvételi Szabályzat az 

Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek Bizottsága felé előterjesztésre, valamint általuk elfogadásra került. A 

módosításokat a nyári elsős kollégiumi jelentkezés során kamatoztatni tudjuk egy minden oldalról szűrt és 

gyakorlati, szakmai tudással rendelkező véleményezői csapattal együtt. A szabályozások mellett azonban 

törekedni fogunk az Egységes Tanulmányi Rendszer mellett új, esetlegesen fellépő leadási és ellenőrzési 

felületek igénybevételén, mert a Neptun nemcsak kollégiumi szinten, hanem egyetemi szinten is nagyobb 

fennakadások okozója volt az elmúlt időszakokban. Ez a projekt az ELTE Hallgatói Önkormányzatával való 

közös projektünk lesz, mert egységes célunk a hallgatók helyzetének és adminisztrációs 

kötelezettségeinek csökkentése egy egységes, átlátható, letisztult, de a szociális helyzetet megfelelő 

mértékben felmérő  „szociális helyzetfelmérő” kialakításával, figyelembe véve a jogszabályi 

kötelezettségeknek való megfeleléseket is.  Ezzel stabilizálni tudjuk majd mind a leadási, mind pedig az 

ellenőrzési oldal működőképességét, de ennek a projektnek a megvalósításához nemcsak az EHÖK-kel, 

hanem az intézménnyel is szoros összefogásra van szükség. Mi mindenféleképpen azon leszünk, hogy 
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minden energiánkat egy esetlegesen közösen meginduló ilyen projektbe fektessük, mert ez a hallgatók 

szempontjából elsődleges. 

Elnökség felépítése 
 

A 2019/20-as tanév ELTE Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat elnökségének referensei: 

 

Kasnyik Adrienn: Alelnök, Továbbképzésekért, Fejlesztésekért és Gazdasági ügyekért felelős 
referens 

Hombolygó Péter: Tanulmányi rendszerért felelős megbízott 

Nagy Viktor: Sportügyekért felelős referens 

Sarkadi Réka: Tudományos és kulturális ügyekért felelős referens 

Simon Alexandra: Szociális ügyekért felelős referens 

Szabó Lehel: Informatikai ügyekért felelős referens 

Vass Imola: Titkári ügyekért és külügyekért felelős referens 

Vaszilandó János: Kommunikációs ügyekért és utánpótlásképzésért felelős referens 
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Utószó 
 

 Minden erőnkkel továbbra is azon leszünk, hogy a programban feltüntetett pontoknak eleget 

tegyünk, az év közben jövő váratlan problémákat rugalmasan kezeljük, valamint további feladatainkat 

gördülékenyen ellássuk. Mint megszokott páros, egy megkezdett úton,megszokott elszántsággal, szakmai 

tudással, felelősséggel, több éves gyakorlati tapasztalattal és töretlen bizalommal kérjük a tisztelt 

Küldöttgyűlés támogatását, hogy továbbra is összefogva vezessük és képviseljük a kollégista érdekeket 

védő és képviselő Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatunkat, mert nekünk a kollégiumok az Elsők! 

 

Budapest, 2019. május 22. 

Barátsággal: 

         

 Vitovszki Marcell 

 és 

 Kasnyik Adrienn 

      

 


